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Hierbij ontvangt u de nieuwsbrief van juli    

2019 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier en een fijne vakantie gewenst. 

 

  Fractie en Bestuur CDA Etten-Leur 

  

Afscheid Jan Van Hal 

         

Vrijdag 5 juli in de Nieuwe Nobelaer  

 

Zoals eerder aangekondigd heeft de gemeente Etten-Leur samen met CDA 
Etten-Leur in goede afstemming met Jan van Hal zelf, een officieel afscheid 
gepland. Dit vindt plaats op vrijdag 5 juli 2019 in de Nieuwe Nobelaer. De 
inloop is vanaf 14.30 uur. Het programma start om 15.00 uur. Er zal een 
programma zijn van ongeveer één uur. Na afloop is er gelegenheid om 
persoonlijk afscheid te nemen van Jan van Hal als politiek bestuurder van 
Etten-Leur. Leden van het CDA zijn welkom. 

 
Peter Ploegaert (email: peter.ploegaert@ziggo.nl ) 
 

Nieuwe wethouder  

        
 

Ger de Weert nieuwe CDA wethouder  
 
In de raadsvergadering van 20 mei 2019 is Ger de Weert beëdigd als 
wethouder voor het CDA in het college van B&W. De selectiecommissie had 
Ger voorgedragen als kandidaat wethouder aan de fractie van het CDA. De 
fractie ondersteunde de kandidatuur. Ger dankte bij zijn aantreden de 
Raad voor het vertrouwen. Hij zal zich maximaal inzetten voor het dienen 
van de belangen van Etten-Leur. Ger heeft de portefeuille financiën, wonen 
en ruimtelijke ordening, cultuur (met uitzondering van de Stichting Van 
Gogh) en toerisme. Als wethouder van Financiën kon hij niet op een beter 
moment starten. De Raad stond aan de vooravond van het behandelen van 
de Kadernota 2020. “Voor mij een ideaal moment om goed inzicht te 
krijgen in de financiële structuur van de gemeentelijke begroting’, aldus 
Ger. “De uitdagingen zijn groot. Door tegenvallers is er nu een tekort. We 
willen de komende jaren een sluitende meerjarenbegroting en ook onze 
reserves weer op een hoger niveau brengen”. Overigens is Ger vanaf 10 
mei 2019 ook de nieuwe penningmeester in het CDA Bestuur van Brabant 
  
Ger de Weert (email: ger.deweert@etten-leur.nl ) 
 

Jan Paantjens  

  
 

Fractie en bestuur danken Jan Paantjens  
 

De afgelopen maanden heeft Jan Paantjens als interim wethouder voor het 
CDA in Etten-Leur gefunctioneerd. Fractie en bestuur zijn hem zeer 
dankbaar dat hij als vervanger van Jan van Hal heeft opgetreden. Mede door 
zijn ervaring als wethouder in Halderberge was hij direct inzetbaar. Jan gaf 
aan dat er overigens thuis voor hem nieuwe klussen wachten. Een 
verbouwing lag in het verschiet. En hij neemt zijn taak als fractievoorzitter 
van het CDA in Halderberge weer op. Binnenkort neemt de fractie nog op 
een informele manier afscheid van Jan Paantjens. 
 
Jan Paantjens (email: Jan.Paantjens@hetnet.nl ) 

Actueel uit de  
Raadsvergadering 

 
 

 

Actualiteiten uit de Raad  
 
De kadernota domineerde de agenda van de afgelopen raadscyclus in juni 
2019. Ronnie Buiks over de afgelopen periode: “De inkomsten en uitgaven in 
de gemeente Etten-Leur moeten weer in evenwicht komen. De afgelopen jaren 
hebben we tekorten in de begroting op kunnen vangen met onze reserves. 
Maar dit is voor de toekomst niet meer mogelijk.” Het college van B&W had in 
de Kadernota een structurele verbetering van het resultaat van € 3,5 miljoen 
voorgesteld. OP zich prima, maar de verdeling van de lasten was niet in lijn 
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met de wensen van het CDA. “We vonden de voorgestelde verhoging van de 
OZB van in totaal 15,8% te hoog”, aldus Ronnie. “Om die reden hebben we 
kritisch gekeken naar bezuinigingsmogelijkheden binnen de bestaande 
begroting van de gemeente Etten-Leur. En in die begroting hebben we een 

aantal bezuinigingsposten gevonden die niet drukken op onze inwoners. De 
OZB stijging blijft daardoor beperkt tot 4,3%. Daarnaast is er ook een 
amendement gekomen op de verhoging van de lasten voor de minima. In 
totaal wordt een bezuiniging van € 300.000 voor deze groep teruggedraaid. 
Hiermee houdt het CDA ook rekening met de minima in onze gemeente”.  
Terugkijkend op de beraadslagingen in de Raad viel op dat maar weinig 
partijen voorstellen hebben ingediend die leidden tot een sluitende 
meerjarenbegroting. Het CDA was daarin het meest concreet. In goede 
samenwerking met de coalitiepartijen zijn dan ook de meeste voorstellen van 
het CDA in de besluitvorming van de Raad overgenomen. 
 
Ronnie Buiks (email: ronnie.pol@outlook.com ) 
 

Provincie NB 
  
   
 
   

 

CDA weer in provinciaal bestuur  

Op 14 juni sprak Ankie de Hoon als fractievoorzitter van het CDA in de Staten 
over het bereikte bestuursakkoord. Na 4 jaar neemt het CDA weer deel aan 
het Brabantse bestuur. Geen gemakkelijke onderhandelingen. Toch heeft het 
CDA veel punten uit haar programma in kunnen vullen. Met onder andere twee 
gedeputeerden op leefbaarheid (Marianne van der Sloot) en veiligheid (Renze 
Bergsma) maar ook op het gebied van wonen en mobiliteit. Het 
landbouwbeleid was een lastige. Hier hebben we wel resultaten bereikt, maar 
de verwachtingen bij de agrarische achterban lagen hoger. Ankie hierover in 
haar toespraak:  “Voorzitter, sinds de veehouderijbesluiten uit 2017 is de 

belangrijkste missie van het CDA het terugbrengen van het realisme in de 
Brabantse landbouw. Want wij voelen de pijn. Daarom wilden we dat de 
besluiten uit 2017 zouden worden herzien, opnieuw tegen het licht gehouden. 
Dat is gelukt en het bestuursakkoord bevat verzachtende maatregelen die de 
afgelopen twee jaar onbespreekbaar waren: maatwerk, uitstel en extra 
ondersteuning. Hier gaat een deur open die tot voor kort potdicht zat. En 
zonder ons waarschijnlijk was dicht gebleven. Tegelijkertijd beseffen we ons 
dat deze maatregelen de tijd niet terugdraaien, de pijn niet wegnemen, en 
bepaalde keuzes niet ongedaan maken. En dus hebben we de komende jaren 
werk te doen. Onze wensenlijst voor de Brabantse landbouw was langer dan 
de landbouwparagraaf in dit bestuursakkoord. Vandaag is een begin, en niet 
het einde.” 
 
Meer informatie bij Ankie de Hoon (email: adehoon@psbrabant.nl ) 

 

Opa en Oma Dag 

     

De “coolste” opa en oma  is bekend  
 
Op dinsdag 4 juni was het de nationale opa en oma dag. Omdat het gezin de 
hoeksteen van de samenleving is, besteedt het CDA Etten-Leur sinds 2018 
aandacht aan deze speciale dag. De leukste opa’s en oma’s van Etten-Leur 
kunnen genomineerd worden voor deze titel en krijgen een speciale prijs van 
het CDA Etten-Leur. De oma van Marijn heeft dit jaar gewonnen. Marijn heeft 
haar opgegeven omdat ze dit jaar van Prinsenbeek naar Etten-Leur is verhuist. 
Nu kan Marijn extra vaak bij haar zijn. Dit jaar was de prijs: een thuis kok.  
Partyservice Jan Vermunt heeft bij de oma van Marijn thuis een culinair 4-
gangen diner klaar gemaakt waar Marijn samen met zijn oma van heeft 
genoten. De volgende opa en oma dag is 4 juni 2020, zet deze vast in jullie 
agenda of die van een opa en/of oma.  
 
Jürgen van Hulst (email: jurgen.vanhulst@saint-gobain.com )  
  

Tom Berendsen 
gekozen in EP 
 
 
 
 

Tom Berendsen gekozen in Europees Parlement  

De enige Brabantse kandidaat op een verkiesbare plaats voor het Europees 
Parlement was CDA-er Tom Berendsen uit Breda. Zijn campagne is succesvol 
afgesloten. Tom is gekozen. Maar daarmee is zijn dagelijkse campagne om 
zich in te zetten voor Brabant nog maar net begonnen. Hij blijft graag in 
contact met de kiezers en CDA achterban. Bij vragen is hij direct te bereiken 
op zijn mailadres. En blijft hij beschikbaar voor afspraken in Brabant.  
 
Meer informatie bij Tom Berendsen (email: tom@tomberendsen.eu) 
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